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Vragen van de leden Jan Vos, Van Dekken en Nijboer (allen PvdA) aan de 
Minister van Economische Zaken over het KNMI dat aardbevingen niet goed 
registreert (ingezonden 23 november 2016). 

Vraag 1
Bent u op de hoogte van de berichtgeving over het KNMI dat aardbevingen 
niet goed zou registreren?1 

Vraag 2
Is het waar dat er in Groningen elf aardbevingen zijn geweest en niet, zoals 
het KNMI beweert, slechts één keer? 

Vraag 3
Waarom kijkt het KNMI niet gewoon naar de stadsgrenzen voor het toereke-
nen van het epicentrum van de aardbevingen? 

Vraag 4
Is het waar dat dit in andere landen wel gebeurt? 

Vraag 5
Is het waar dat hierdoor een vertekend beeld is ontstaan over de regionale 
spreiding van de aardbevingen? 

Vraag 6
Kunnen u en de Nationaal Coördinator Groningen (NCG) in overleg treden 
met het KNMI, teneinde te zorgen voor een juiste rapportering van de locaties 
van de aardbevingen?

1 http://www.aardbevingnl.nl/1/KNMI-niet-eerlijk-over-aantal-bevingen-stad-Groningen.html
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